

Title (en)

Device for classifying various information.

Title (de)

Kartei für verschiedene Belege.

Title (fr)

Dispositif de classement d'informations diverses.

Publication

EP 0030204 A2 19810610 (FR)

Application

EP 80420131 A 19801201

Priority

FR 7930166 A 19791204

Abstract (en)

[origin: US4372067A] The invention relates to a device for filing miscellaneous information. Said device comprises cards, each one comprising a notch on a vertical side, set back from the horizontal upper side, and a file which is provided with means for receiving the said cards, each means consisting of an aperture and a slit inclined towards the lower part of the support. The device finds an application for the filing of flat supports such as sheets, cards or dockets.

Abstract (fr)

-Classement d'informations diverses. -Le dispositif comprend - des fiches F comportant chacune une encoche 2 sur un côté vertical 1 en retrait du côté horizontal supérieur 4, - et un fichier S présentant des moyens 13 de réception de fiches, chaque moyen étant constitué par une fenêtre 14 et une fente 15 inclinée vers la partie inférieure du support. - Application au classement de supports-plans tels que feuilles, cartes, billets.

IPC 1-7

B42F 17/18

IPC 8 full level

B42F 17/18 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B42F 17/18 (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0030204 A2 19810610; EP 0030204 A3 19810701; EP 0030204 B1 19831214; AT E5573 T1 19831215; DE 3065916 D1 19840119;
FR 2471288 A1 19810619; FR 2471288 B1 19850705; US 4372067 A 19830208

DOCDB simple family (application)

EP 80420131 A 19801201; AT 80420131 T 19801201; DE 3065916 T 19801201; FR 7930166 A 19791204; US 21248280 A 19801203